

MU-82

超声波切边贴胶机

Sewfree Tape Laydown + Ultrasonic Trimming Machine



特性 / Description:

- 1、独特的横臂下轮结构设计，可切袖口、裤脚，夹圈等环状部位
- 2、专属布料参数设定切割程序，应对各种针梳织及超弹性布料都有完美的切割方案
- 3、针对衣服骨位及重叠变厚位置，机器有加压切割功能
- 4、自主研发自动追频28K静音声波系统，能更轻松切断各种原料，可更换不同形状刀具切出不同形状的花纹
- 5、智能送带机械，切割裁片胶条贴合更平顺针对弹性物料可灵活控制尺寸
- 6、自主研发系统，切刀及焊头坚固耐用
- 7、上下滚轮独立调节
- 8、PLC编程控制系统，操作简单稳定

- 1、Unique side arm structure design, suitable cutting for cuffs, armhole or other annular parts
- 2、Specify parameter program setup, suitable for woven, knit and super elastic fabric in perfect cutting setting
- 3、Cutting pressure can be adjust according to the thickness of the overlap seam
- 4、Independent development of automatic frequency chasing 28K quiet ultrasonic system, it is easier to cut off various raw materials, Just changing different shape of cutter, it can making many different pattern
- 5、Intelligent tape dispenser, help cutting the pattern pieces and sticking the adhesive tape more smoothly, the length is easy to control especial for elastic fabric
- 6、Our own invention system, making the cutter and horn more durable
- 7、Independent control setup for upper and lower roller
- 8、PLC programmable logic control system, making operation more easily and stable

技术参数 / Specifications:

电压 : AC220V 50/60Hz	Power Supply : AC 220V 50/60Hz
气压 : > 0.4 MPa	Air Pressure : > 0.4 MPa
功率 : 3000W	Power Consumption : 3000W
超声波频率 : 28 KHz	Ultrasonic Frequency: 28 KHz
外型尺寸 : 1200(L)*760(W)*1400(H)mm	Dimension : 1200(L)*760(W)*1400(H)mm
净重 : 115kg	Net Weight : 115Kg

